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Ze zasedání rady a zastupitelstva městyse

INFORMACE Z KŘEMEŽSKA

Dne 28. 1. 2020 se rada městyse sešla na své 18. pracovní 
schůzi, kde byly projednány zejména následující záležitosti:

 Pronájem Radniční restaurace (RM vyslechla představu 
pozvaného zájemce o pronájem s tím, že tento po seznámení se 
s provozními náklady sdělí své konečné rozhodnutí),

 rozpočtové opatření č. 1/2020 (příspěvek na výkon státní 
správy), 

 žádost o příspěvek pro Domov důchodců Horní Planá 
(schválen již rozpočtovaný příspěvek 10.000 Kč), 

 žádost o příspěvek SDH Stupná na oslavu 85. výročí založení 
sboru (odsouhlaseno uhrazení nákladů na kapelu Podhoranka 
ve výši 16.000 Kč), 

 inventarizační zpráva za rok 2019 (odsouhlaseno), 
 žádost o pronájem a prodej pozemku od 2 majitelů chat 

v lokalitě Smutkova strouha (RM doporučuje ZM obě žádosti 
zamítnout, maximálně žadatelce o pronájem vyhradit dle vyhl. 
o místních poplatcích parkovací místo), 

 možnost získat bezúplatně vozidlo Fabia Combi pro potřeby 
provozu hradu Dívčí kámen a WV Transporter pro obec od 
Policie ČR (schváleno), 

 prodloužení nájemních smluv na dobu určitou v DPS 
a č. p. 321 na další rok (schváleno).

Dne 11. 2. 2020 se rada městyse spolu se zastupitelstvem 
sešla na své 19. pracovní schůzi, kde byly projednány 
zejména tyto záležitosti: 

 žádost o prodej části pozemku p. č. 2212/3 v k.ú. Křemže‑
‑Mříčí pro zřízení příjezdové cesty (žádost o prodej byla 
zamítnuta, bude umožněno zřízení příjezdu na obecním 
pozemku), 

 návrh kupní smlouvy ze strany ČD, s. p. na odkoupení 
pozemku komunikace a manipulační plochy u vlakového 
nádraží v Mříčí (schváleno), 

 návrh Správy a údržby silnic Jihočeského kraje na vypořádání 
pozemku dotčeného stavbou rekonstrukce komunikace 
Pod Jáníčkem (odsouhlaseno), 

 návrh dodatku vyhl. č. 1/2015 o odpadech doplněním sběru 
jedlých olejů (schváleno), 

 návrh Základní a Mateřské školy Křemže na využití hřiště 
a přilehlých prostor školy na sportovní zázemí základní 
tělesné výchovy ZŠ (ZM bere na vědomí), 

 vypořádání pozemku Pneuservisu Pálek (ZM rozhodlo 
o návrhu pronájmu pozemku nebo výkupu objektu do majetku 
obce), 

 žádost o pronájem a prodej pozemku v lokalitě Smutkova 
strouha (ZM na doporučení rady schválilo vyhrazení 
parkovacího místa pro žadatelku o pronájem, prodej zamítlo), 

 návrh starosty na uhrazení správního poplatku za stavební 
povolení pro Sokol kopaná Křemže a Tělocvičnou jednotu 
Sokol Křemže (schváleno), 

 nájem Radniční restaurace ‑ po jednání rady se ozvali další 
3 zájemci, proto starosta navrhl přizvat všechny na příští 
schůzi rady, včetně zájemců z řad zastupitelstva k pohovoru 
(odsouhlaseno).

Dále v rámci diskuse zaznělo následující: 
Ing. Karel Hrubeš ‑ rekonstruovat objekt bývalého obecního 
úřadu prostřednictvím úvěru, vypsat novou soutěž na 
provozování vodohospodářské infrastruktury, navrhl zamítnout 
návrh Ing. Šandery na pojmenování ulic v Chlumu, František 
Hrubeš: návrh na zřízení kašny ‑pítka (jako je v Křemži na 
náměstí) v Chlumu na návsi, nutnost revidovat stav požárních 
hydrantů, Roman Bláha: zvážit zřízení obecní policie zejména 
kvůli závadovému chování některých skupin mládeže, urgovat 
kolaudaci prodloužení vodovodu pro lokalitu Kravský kopec.

S úctou Ing. Josef Troup, starosta
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Nová lávka z Chlumu do Křemže

S radostí se s Vámi podělím o informaci, 
která potěší zejména chlumské občany 
putující pěšky z Chlumu do Křemže a zpět 
po tradiční trase alejí přes Křemežský 
potok a nové schodiště do ulice Pod 
Jáníčkem. 

Jak jsme slibovali, že po dokončení 
rekonstrukce zřícené komunikace Pod 
Jáníčkem bude vybudována nová lávka 
pro pěší, v sobotu 28. 2. se tak stalo 
skutečností. 

Po zvážení různých variant a cenných 
zkušeností pana Ing. Bedřicha Čížka 
s velkými vodami v tomto prostoru 
byla navržena dřevěná lávka s ocelovou 
nosnou konstrukcí, která výrazně zvětšila 
průtočný profil potoka. A co mi udělalo 
největší radost a čeho si velmi vážím, je 
to, že práce na výrobě a montáži lávky 
věnovala sponzorsky obci firma pana 

Romana Bláhy z Chlumu včetně členů 
spolku Chlumáci a dále firma pana Pavla 
Rubenvolfa z Loučeje, dopravu zajistil pan 
Stanislav Bůžek z Chlumečku. Vzniklo tak 
dílo nejen funkční, ale i architektonicky 
velmi krásné.

Za jejich přístup a práci patří všem, kteří 
se na vytvoření nové lávky podíleli, můj 
veliký dík a úcta.

V sobotu jsme novou lávku nainstalovali, 
ještě budou provedeny práce na vstupu 
a výstupu na lávku, a závěrem jsme 
novou lávku podrobili úspěšnému 
zatěžkávacímu testu všech přítomných 
a pokřtili toto dílo šampaňským s přáním, 
aby sloužilo nejenom Chlumákům, ale 
všem lidem dobré vůle.

S úctou ke všem, kteří se na nové lávce 
podíleli Ing. Josef Troup, starosta
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Fotoseriál VII./143

61. Umístění betonových patek pro schody

75. Příprava pro pokládku kabelu

80. Vrtání otvorů do límce zdi

81. Vyvrtané otvory

82. Zalité šrouby v límci

79. Šablony na vrtání otvorů pro svodidla

77. Připravený kabel

74. Slavobrána u starého výboru

83. Montáž prvních stojanů svodidel

76. Obruba chodníku a rýha pro kabel

78. Průřez kabelem

84 . 7.6.19 Nová komunikace získává tvar
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Nepřítel naslouchá! To nám po celou 
vojnu vtloukal do hlavy náš politruk. 
Nesměli jsme nikde vykecat ani to, jak 
se jmenuje náš velitel nebo kam dostřelí 
samopal. Jinak nás čekali kontráši 
z rozvědky a pochopitelně basa jako 
řemen.

O šest let později mne program zájezdu 
Čedoku přivedl 10. května 1966 do 
Palerma na Sicílii. Po prohlídce jsme 
odpoledne s kamarádem objevili 
v přístavu francouzskou letadlovou loď, na 
niž byl volný přístup. Nechtěli jsme tomu 
ani věřit a obávali se, že nás někdo může 
zkontrolovat a vyhodit. Loď se jmenovala 
Foch (čti Foš) po francouzském maršálovi 

z 1. světové války. Se svou sesterskou 
lodí Clemenceau (podle francouzského 
předsedy vlády, který měl jisté zásluhy za 
vznik a uznání ČSR), byly obě lodi prvními 
letadlovými plavidly Francie. V té době 
generál de Gaulle opouštěl svazek NATO 
a snažil se o nezávislou politiku.

Byli jsme asi jedni z mála československých 
průzkumníků, kteří měli možnost proš‑
mejdit na lodi, co se dalo. Od kajut námoř‑
níků přes obrovské hangáry s výtahy až po 
přistávací dráhu, dokonce se s námořníky 
i vyfotit. Více jak dvěstěmetrový kolos měl 
posádku na dva tisíce mužů, čtyřicet vrtu‑
lových letadel a helikoptér.

To by se náš ministr obrany Alexej 
Čepička (tehdy už v penzi) divil, co jsme 
všechno viděli.

Závěrem ještě poznámka: po maršálu 
Fochovi, vrchním veliteli vojsk Spojenců 
na západní frontě 1. světové války, 
jsme měli za první republiky v Praze 
pojmenovanou Fochovu třídu. Je 
bohužel naším národním zvykem podle 
situace hanobit, odstraňovat pomníky 
a měnit názvy, ať už jde o Mariánský 
sloup, Radeckého či Koněva.

 – F. S.–

Překvapení v Palermu

ZAPOMENUTÉ PŘÍBĚHY

Neekologické kotle končí
Používání starých kotlů bude již od roku 2022 zakázáno, nové kotle lze 
od 1. 1. 2020 koupit jen tehdy, pokud splňují požadavky na Ekodesign.
Je to tu! Jak jsem vás již v minulosti upozorňoval ve článcích 
o kotlíkových dotacích, nastal další termín postupného zpřísňování 
požadavků na kotle. Postupně od roku 2014 byly v celé EU zakázány 
prodeje kotlů 1. a 2. emisní třídy. Od roku 2018 pak většina kotlů 3. 
emisní třídy.

Nové kotle jen s Ekodesignem
Nyní bylo dosaženo dalšího termínu a od 1. 1. 2020 lze koupit 
a uvézt do provozu jen kotle, které splňují požadavky na 
Ekodesign, to je nové nařízení stanovující limity pro kotle, ovšem 
výrobci kotlů se mu přizpůsobili a dá se říci, že Ekodesign splňují 
kotle 5. emisní třídy, většina 4. emisní třídy a některé kotle 3. 
emisní třídy. Pro představu, jak velký rozdíl mezi starým kotlem 
a novým nízkoemisním je, přikládám tabulku limitních hodnot pro 
jednotlivé třídy emisí.

Je tak dobře vidět, že nejde jen o jakési fiktivní hodnoty, ale že 
s novým kotlem vypouštíte přibližně čtvrtinu sazí a prachu do 
okolí. A rovněž, že ušetříte své peněžence na palivu díky mnohem 
vyšší účinnosti, takže na stejné množství tepla v domě spálíte 
mnohem méně paliva.

Od roku 2022 zakázáno
Podstatný je rovněž fakt, že od 1. 9. 2022 vejde v platnost zákaz 
používání kotlů 1. a 2. emisní třídy. Podle Ministerstva životního 
prostředí se v České republice používá stále asi 300 tisíc zastaralých 
a vysoce znečišťujících kotlů, k jejich výměně byly opakovaně 
vypisovány příslušné „kotlíkové“ dotace. I když se objevují hlasy, 
že by mohlo být vypsáno ještě jedno dotační kolo, v současnosti 
se pouze dofinancovávají žádosti podané ve třetí vlně a tak kdo 
zaváhal, a nevyužil jich, bude muset do dvou let zrealizovat výměnu 
kotle ve své režii.

 Při modernizaci musíte počítat s tím, že nebude možno nadále 
topit v uhelném kotli bez automatického přikládání, limity rovněž 
omezují většinu kotlů na biomasu s ručním přikládáním, které 
jsou bez zplyňování. Automatické kotle na pelety a plynové 
kondenzační kotle splňují požadavky na Ekodesign ve většině 
případů. Nezapomeňte jen, že u kondenzačního kotle bude třeba 
řešit i nový komín či vyvložkování starého komínu, vyřešit odvod 
kondenzátu a také, že kondenzát má korozivní účinky.

Můžeme se tedy těšit na čistější ovzduší, a pokud vás výměna kotle 
teprve čeká, doporučuji nenechat to na poslední chvíli, protože 
za porušení zákazu používání starého kotle bude hrozit vysoká 
pokuta.

Použité zdroje: TZB ‑info.cz / mzp.cz
Ing. Petr Brtinský

energetický poradce
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BŘEZEN NA  ZAHRADĚ
Chvojí, vrstva listí či jiná ochrana rostlin 
před mrazem už splnila svou úlohu 
a měli bychom ji odstranit. Rané jarní 
cibuloviny a rané trvalky se po oteplení 
snaží rychle prorůst za světlem a vytvářejí 
pod ochranou slabé žluté výhonky 
s nedostatkem chlorofylu. Záhon 
očistíme v závislosti na počasí, sledujeme 
probouzení rostlin, a když se začnou nad 
povrchem půdy objevovat první nové 
výhonky, ochranu opatrně odstraníme. 
Podobně postupujeme i u trvalých 
okrasných trav. Stará stébla, která v zimě 
rostlinu chránila, odstraníme těsně 
u země dřív, než mezi nimi vyrostou nová. 
Pokud se opozdíme, musíme řezat výš, 
abychom mladé výhonky nepoškodili.

Jak a kde přezimují mšice škodící na 
ovocných stromech? Všechny druhy mšic 
přezimují ve stádiu vajíček nakladených 
do menších skupin na kůře ovocných 
dřevin, obyčejně v úžlabí pupenů. Na jaře 
se z nich vylíhnou larvy, které hned začnou 
sát šťávu z rašících listů. Dospělé samičky 
již nekladou vajíčka, ale rodí živé larvy. 
V jarním období se na ovocných stromech 
vyvine několik generací mšic. V poslední 
generaci se objeví křídlatí jedinci, kteří 
přeletují na letní hostitelské rostliny. 
Zde se celé léto rozmnožují a škodí na 
nich, ale na podzim se vracejí zpět na 
zimní hostitele. Tady se páří a samičky 
nakladou vajíčka, která přezimují. 
Některé druhy mšic ale hostitelské 
rostliny nemají a koncem jara pouze 
přeletují na jiné jedince stejného druhu. 
Jako jarní postřik proti přezimujícím 
škůdcům lze použít přípravky Rock 
Effect a Stop v koncentraci 3%. Dobře 
působí proti škůdcům i v letním období – 
přípravky mají nulovou ochrannou lhůtu 
a zvyšují obranyschopnost angreštu 
a černého rybízu proti hnědému padlí 
(americkému padlí). Pomocný přípravek 
na ochranu rostlin Neudo ‑Vital potlačuje 
rez hrušňovou, kadeřavost broskvoní, 
moniliovou hnilobu a celkově zvyšuje 
odolnost ovocných stromů. Proti rzi 
hrušňové lze dále doporučit přípravky 
Dithane a Delan – před květem 
jedenkrát a po odkvětu dvakrát asi ve 
čtrnáctidenních intervalech. V období 
srpna a září je možno provést i ochranu 
jalovců, které přenášejí rez hrušňovou.

Při výsevu mrkve dbáme především 
na volbu pozemku, odrůdy a hustotu 
výsevu. Rozhodně nesejeme příliš 
hustě, nesklidili bychom kvalitní kořeny, 
ale niťovité, pokroucené a poškozené 
škůdci. Meziřádková vzdálenost by měla 
být 25 až 30 cm, abychom mohli mrkev 

pohodlně okopávat. Semena mrkve jsou 
poměrně malá, 1 g obsahuje 800 až 900 
semen. Na každý čtvereční metr by mělo 
přijít jen asi 0,5 g osiva. Při setí se vyplatí 
promíchat osivo mrkve s dvojnásobným 
množstvím suchého jemného písku, tak 
se dá dodržet správný výsev. Hloubka 
výsevu má být asi 0,5 cm a řádky je 
třeba po zahrnutí přimáčknout. Pokud 
zjistíme, že je výsev po vzejití příliš hustý, 
vyjednotíme rostlinky na vzdálenost 
minimálně 5 cm od sebe. Pro lepší 
klíčivost semen je vhodné přikrýt záhon 
po výsevu igelitovou plachtou. U jarního 
výsevu je vhodné plachtu ponechat 
přibližně dva týdny. Totéž opatření platí 
u všech výsevů s obtížnějším klíčením. 
Vyséváme ‑li v období, kdy je vyšší teplota, 
ponecháme plachtu pouze asi čtyři dny. 
Vždy dbáme, aby vyseté záhony netrpěly 
suchem.

Kdo chce mít na zahradě kvalitní trávník, 
záhy pozná, že péče o něj je stejně 
náročná, ne ‑li náročnější, než pěstovat 
zeleninu či květiny. Velice častým 
problémem bývá tvorba mechu, což 
podporuje celá řada faktorů. Nejčastěji 
je to nedostatečná výživa, zastíněné 
nebo vlhké stanoviště, kyselá půda 
a nesprávné sečení. Ano je to tak, příliš 
nízké strniště nebo dokonce skalpování 
drnu sekačkou má za následek zvýšenou 
tvorbu mechu. Teplé a vlhké zimy vytváří 
pro vznik mechu přímo ideální podmínky. 
Bude proto nutné pustit se do boje 
s mechem s plným nasazením. Než ale 
přistoupíme k hnojení, provzdušňování 
a sečení, vyplatí se nejprve zbavit trávník 
mechu mechanicky. Na malém pozemku 
vystačíme se železnými hráběmi, ale na 
pozemku o rozloze několika arů je ruční 
vyhrabování nadlidský výkon. Na takové 
ploše se vyplatí použít vyčesávač, který 
je dodáván jako příslušenství rotačního 
kypřiče půdy. Ocelové pruty snadno 
a rychle vyčešou veškerý mech.

Dokončujeme základní řez jabloní 
a hrušní. Větší rány ošetříme proti 
chorobám buď stromovým balzámem, 
latexem, štěpařským voskem nebo 
Kambilanem. Vyvážeme a ohýbáme větve 
u ovocných stěn a štíhlých vřeten. Na 
jednoleté výhony lze využít různá těžítka 
nebo drátěná ohýbadla. Do konce března 
roubujeme a přeroubováváme všechny 
peckoviny, v některých případech 
i jádroviny. Podmínkou pro úspěšné 
roubování jsou nenarašené rouby. Volíme 
obyčejnou nebo anglickou kopulaci, 
sedélkování, popřípadě kozí nožku.

Brusinky vysazujeme do substrátu 
s obsahem rašeliny, písku a pilin, 
nejvhodnější jsou borové. Půda 
musí být lehká a propustná. Porosty 
nepřihnojujeme, v případě přihnojování 
je nebezpečí odumírání rostlin. Se 
závlahou též velmi opatrně. Zaléváme 
pouze po delším období sucha a to 
pouze mírně. Při výskytu vysokých teplot 
je vhodné porost brusinek přikrýt bílou 
netkanou textilií.

Ošetříme stromy s mrazovými trhlinami 
a deskami nebo kmeny poškozené 
hlodavci. Vykopeme staré, nemocné 
a mrazem značně poškozené nebo 
usychající stromy a keře. Na místo po 
likvidaci dřevin nesázíme stejný nebo 
příbuzný druh, raději necháme půdu 
zregenerovat a důkladně prohnojíme 
kompostem, případně zapravíme zelené 
hnojení. Vysazujeme některé ovocné 
dřeviny, s broskvoněmi však nespěcháme, 
ty by měly být v době výsadby mírně 
narašené. Úspěšná je i výsadba meruněk 
a maliníku. Ihned po výsadbě je nutný řez 
korunky a důkladná zálivka, eventuálně 
připevnění stromku ke kůlu.

Pokračujeme ve hnojení výsadeb 
a vápníme půdu, pokud vykazuje 
kyselou reakci. U velkoplodých borůvek 
nebo zahradních brusinek může být 
vápnění škodlivé, stejně jako zálivka 
vodou s vyšším obsahem vápenatých solí.

ROCK EFFECT ‑ aplikací tohoto olejového 
přírodního přípravku na ochranu 
rostlin výrazně omezíme množství 
přezimujících škůdců hlavně ve fázi 
vajíček. Ošetřované porosty je nutné 
tímto naředěným přípravkem doslova 
omýt. Ochranu ovocných a okrasných 
dřevin provádíme v období od počátku 
rašení do zeleného poupěte, stačí jedno 
ošetření v koncentraci 3 %. V případě 
výskytu savých škůdců během vegetace 
provedeme ochranu s koncentrací 1 až 
2 % ve večerních hodinách po západu 
slunce. Pro snížení výskytu žravých 
a savých škůdců je vhodné všechny 
kmeny a opory stromů natřít lepem 
CHEMSTOP ECOFIX. Přípravek ROCK 
EFFECT je možno používat i k ochraně 
zeleniny dle návodu. Ochranná lhůta po 
aplikaci ROCK EFFECTu je jeden den, to 
znamená, že po uplynutí jednoho dne 
od postřiku můžeme ošetřené rostliny 
a plody konzumovat.

– P. Kumšta –
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ZPRÁVIČKY - ZŠ A MŠ KŘEMŽE
    Základní  škola  a Mateřská  škola  Křemže, 

      Školní 182, 382 03  Křemže
      Tel.: 380 742 170,tel. i  fax: 380 741 208, 

e-mail:zsmskremze@seznam.cz

15. 2. 2020
Na základě § 24, odst. 2, zákona č. 

561/2004 o předškolním, základním, 
středním, vyšším odborném 
a jiném vzdělávání (školský 

zákon) a vyhlášky č. 16/2005 Sb. 
o organizaci školního roku vyhlašuji

ŘEDITELSKÉ VOLNO
z provozních důvodů na dny 

29. 6. a 30. 6. 2020. 
Provoz bude uzavřen i ve školní 
družině, školní jídelně a v obou 
mateřských školách. Vysvědčení 

žáci dostanou v pátek 26. 6. 2020.

Mgr. Jiří Thám, ředitel ZŠ a MŠ Křemže

 Základní  škola  a Mateřská  škola  Křemže, 
      Školní 182, 382 03  Křemže

      Tel.: 380 742 170,tel. i  fax: 380 741 
208, e-mail:zsmskremze@seznam.cz

Ředitel ZŠ a MŠ Křemže vyhlašuje 

ZÁPIS
dětí do MŠ Křemže i MŠ Chlum 

pro školní rok 2020/21
 

Od 1. 4. 2020 si můžete v obou 
školkách a v ředitelně ZŠ Křemže 

vyzvednout žádost a evidenční list 

dítěte. 12. 5. 2020 pak bude 
po celý den probíhat zápis v MŠ 
Křemže i v MŠ Chlum. Pokud se 

budete chtít podívat do tříd s dětmi, 
navštivte MŠ v časech 8.00 – 10.30 

nebo mezi 15.00 a 16.00 hodin

S sebou k zápisu přineste:
Vyplněnou žádost

Evidenční list dítěte 
potvrzený od lékaře 

Rodný list dítěte

Základní kritéria pro přijetí 
dětí do mateřské školy:

- Trvalý pobyt dítěte ve spádové 
oblasti obce, která je zřizovatelem MŠ

- Věk dítěte (přednost mají starší 
děti, hlavně předškolní)

- Sourozenec již navštěvující školku

Těšíme se na Vás!

    Jiří Thám, ředitel ZŠ a MŠ Křemže

Je dobrým zvykem na naší škole, že žáci devátých ročníků se mohou účastnit 
2 chemických soutěží: Hledáme mladého chemika ČR a Chemické olympiády. 

V první soutěži jsme letos bohužel nezabodovali, ale v Chemické olympiádě jsme 
potvrdili, že jsme schopni v teoretických i praktických chemických dovednostech 
konkurovat žákům z ostatních škol. Dokonce se můžeme porovnávat i se studenty 
víceletých gymnázií, kteří se mohou věnovat chemii o rok déle. V okresním kole, které 
probíhalo 28. 2. 2020 na Gymnáziu Český Krumlov, naše Lucie Jacová z 9. B obsadila 
krásné čtvrté místo. 

Mgr. Adéla Broučková

Naplno se rozběhly okresní kola předmětových olympiád. Máme radost, že jsme 
se opět neztratili. V okresním kole olympiády v anglickém jazyce obsadila v tvrdé 
konkurenci nejstarší kategorie dělené čtvrté až páté místo Miroslava Bínová z 9. B, 
Matěj Šlechta ze 7. B obsadil v mladší kategorii místo šesté. 

Olympiáda ze zeměpisu měla pět kategorií, náročné zadání bylo rozděleno na tři 
části. Zde se nejlépe umístil Tomáš Longauer ze třídy 6. B, který obsadil třetí místo 
v kategorii A. 
Děkuji všem žákům i vysílajícím učitelům za krásnou reprezentaci školy.

 Mgr. Jiří Thám, ředitel ZŠ a MŠ Křemže

Chemické soutěže 2019/20

Olympijské úspěchy 
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Základní škola a Mateřská škola Křemže, 
   Školní 182, 382 03 Křemže

   Tel.: 380 742 170, 
fax: 380 741 208, 

e-mail: zsmskremze@seznam.cz

V souladu se zákonem. 
561/2004 Sb., o předškolním, 
základním, středním, vyšším 

odborném a jiném vzdělávání 
ve znění novely č. 82-2015SB.

v y h l a š u j i
zápis do 1. třídy 
základní školy

Pro školní rok 2020/2021

na pátek 17. 4. 2020 
v době od 14.00 do 18.00 hodin

v budově základní školy. 
Vzhledem k počtu předškoláků je 

zápis pouze jeden den, 
a proto se ve školkách mohou 
rodiče zapsat do připraveného 

pořadníku, aby zbytečně nečekali. 
Pro ty, kdo ze závažného 

důvodu nemohou, je stanoven 
po předchozí domluvě termín 

pátek 24. 4. 2020 opět 
od 14.00. 

(Vzhledem k doplňkové 
funkci náhradního termínu 

přijďte již ve 14.00.) 

Podle výše uvedeného 
ustanovení se zápis týká všech 

dětí narozených v období 
od 1. 9. 2013 do 31. 8. 2014 

a dětí, kterým byl v loňském 
roce povolen odklad povinné 
školní docházky o jeden rok.

K zápisu přineste: 
rodný list dítěte

zápisový list 
(k vyzvednutí v MŠ a ZŠ)
rozhodnutí o odkladu 

z předchozího roku

K doložení trvalého 
bydliště předložte u zápisu 
občanský průkaz rodiče.

Těšíme se na Vás!

Mgr. Jiří Thám  
ředitel ZŠ a MŠ Křemže                                              

Nový rok 2020 jsme s dětmi z naší školky 
zahájili tradičně návštěvou kostela 
sv. Michaela ve Křemži. Na tuto návštěvu 
s prohlídkou jesliček se děti velmi těší. 
Tímto ještě jednou děkujeme paní 
Ludmile Markové z Křemže.

V kostele je nádherná akustika, 
s předškoláčky jsme si zazpívali „My 
tři králové“…, a poté se předškolní 
třída proměnila v tříkrálovou družinu 
a pokračovali jsme do domu Seniorů ve 
Křemži, popřát hodně zdraví a vše dobré 
do Nového roku 2020.

Společně s Alenkou Novákovou jsme 
navštívili všechny obyvatele domu, pro 
které děti vyrobily novoroční přáníčka.

Pohádky ve školce…

Koncem ledna jsme přivítali divadlo 
Luk s pohádkou „Pan doktor“.  Byla 
to pohádka o tom, jak pečovat o své 
zdraví. Únorová pohádka „Dlouhý, Široký 
a Bystrozraký v podání divadla Divoloď 
byla velmi zábavná, děti si po pohádce 
se zaujetím prohlédly ručně vyrobené 
loutky i další rekvizity a kulisy.

Chodíme hodně do přírody, ale škoda, že 
není letos více sněhu.

Každým rokem jezdíme s dětmi v únoru 
do Hřiště bez bot, tam máme jedno 
dopoledne k dispozici celou hernu. Tuhle 
akci si děti užijí s radostí a „naplno“…

Poslední únorový týden jsme s dětmi 
oslavili Masopust, děti (hospodáři) v čele 
s medvědem přinesly ostatním dětem 
opravdové masopustní koláčky. Zazpívali 
jsme si masopustní písničky, školkový 
Masopust jsme ukončili venku na 
zahradě. O karnevalovém veselí budeme 
psát příště…

Kolektiv MŠ Křemže

Co nového ve školce ve Křemži?
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S V O Z   O D P A D U   V SOBOTU, 4. dubna 2020 
BUDE USKUTEČNĚN SVOZ VELKOOBJEMOVÉHO ODPADU:

Svážet se bude:
Koberce, nábytek, matrace, pračky, sporáky, kovový odpad a nebezpečný odpad (lednice, televizory, 
elektrospotřebiče, el. kabely, pneumatiky, baterie, obaly od olejů a barev.

Odpad  budou  občané  osobně  předávat  pracovníkům  Služeb města Č. Krumlov, firmy  ECO-F (nebezpečný 
odpad), a pracovníkům Služeb městyse Křemže.

Předávací místo bude 
     v Chlumu u statku od 8:00 do 10:00 hodin
    (pro osady Chlum, Loučej a Lhotka)

     a ve Křemži, ve dvoře Domu Služeb,
     Spojovací ulice, od 10:30 do 15:00 hodin

(pro osady Mříč, Bohouškovice, Chlumeček, Stupná, Chmelná, Vinná a Křemže)



KŘEMEŽSKO 2020

9

KNIHOVNA MĚSTYSE KŘEMŽE

KNIHOVNA MĚSTYSE KŘEMŽE 

pořádá

18. března 2020

v 18:00 hodin

VELIKONOČNÍ 
ARANŽMÁ

UKÁZKY PŘEDVEDE 
VERONIKA BARTOŠOVÁ

KNIHOVNA MĚSTYSE KŘEMŽE

pořádá v týdnu
od 30. března 2020

vždy ve výpůjčních DNECH knihovny

13:00 – 18:00 hodin

VELIKONOČNÍ 
DÍLNU PRO DĚTI

PŘIJĎTE SI NAMALOVAT
VAJÍČKO

Knihovna městyse Křemže 

   pořádá

4. - 30. BŘEZNA 2020
vždy ve výpůjčních hodinách knihovny

pondělí a čtvrtek 9:00 – 11:00 12:00 – 18:00
středa   14:00 – 18:00

Dny otevřených dveří
Rozdávání vyřazených knih a časopisů

Cestopisnou besedu
středa 4. března 2020 v 18.00 hodin

Besedy pro žáky ZŠ a MŠ Křemže 

Vědomostní soutěž pro děti

Velikonoční aranžmá
středa 18. března 2020 v 18.00 hodin

Velikonoční dílnu pro děti
v týdnu od 30. března 2020 13.00 ‑ 18.00 hodin

Březen – měsíc čtenářů

Promítání fotografií z alba Městyse 
Křemže Antonína Bednáře 2020

20
týden
knihoven

Dne 29. ledna 2020 se v Sále radnice ve Křemži konalo promítání fotografií z Alba 
městyse Křemže, ředitele školy Antonína Bednáře, které je jediným dochovaným 
souborem fotografií z Křemežska. Fotografie pro promítání připravil pan Václav Přibyl 
a slovem ho doprovodila paní Marie Urbanová. O tuto akci byl velký zájem, návštěvníci 
zcela zaplnili sál. Bohužel jsem se nemohla této akce zúčastnit, takže nemám žádné 
fotografie, a ani nemohu sdělit čtenářům Křemežska podrobnější informace a dojmy.
A tak se již teď těším na něco podobného, abychom se zase dozvěděli něco nového 
z místní historie a seznámili se se šikovnými lidmi, kteří zde žili.

Miroslava Průchová, knihovnice

Po stopách archeologických 
památek blanského lesa 2020

Dne 12. února 2020 se v knihovně v Křemži konala přednáška o archeologii Blanského 
lesa. Přednášející archeolog Mgr. Martin Nechvíle nás nejprve seznámil s historií 
středověkého hradu Kuglvajt a kláštera na Kuklově. 

Potom jsme se dozvěděli něco o raně středověkém hradišti U Ondřeje nad Brlohem. 
Odtud jsme se přesunuli na středověký hrad Dívčí kámen a ke keltskému oppidu Třísov. 

Prohlédli jsme si spoustu fotografií z těchto míst, i fotografie některých historických 
nálezů, které dokládají, že náš kraj ani v dávných dobách nebyl jen pustinou bez lidí. 
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Také jsme se dozvěděli různé zajímavosti o životě těchto lidí, 
které se dají zjistit z archeologických nálezů. 

Pan Mgr. Martin Nechvíle pro nás připravil velmi poutavou 
přednášku, která přilákala hodně návštěvníků – přišlo 
36 lidí a 1 pes… A tak se opět potvrdil zájem místních 
o své bydliště a jeho okolí.

Miroslava Průchová

Knihovnice

ZDRAVÍ JE V NAŠÍ HLAVĚ 2020

Dne 19. února 2020 se konala v knihovně beseda o zdraví 
s Ing. Jarmilou Mandžukovou. Paní Mandžuková nám 
představila některé ze svých knih, jejichž tématem je zdravý 
životní styl. Napsala také mnoho kuchařek, ale i motivační 
knihy, které přináší potěšení a povzbuzení. 

Paní Mandžuková na besedě mluvila hlavně o psychosomatice, 
která zkoumá různé vlivy na zdraví člověka. Důležité je i to, čím 
se zabývá naše mysl. Zda prožíváme nějaké stresy, a zda se na 
svět a na různé situace díváme optimisticky či pesimisticky. 
Paní Mandžuková nám předala některé ze svých zkušeností, 
jak my sami můžeme ovlivnit svůj zdravotní stav.

Panovala zde velmi příjemná atmosféra, protože s paní 
spisovatelkou návštěvníci živě diskutovali, odpovídali na její 
dotazy a nejen to, mluvili i o svých vlastních zkušenostech.

Miroslava Průchová

knihovnice
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V 10 hod dopoledne, když nám pan starosta ing. Josef Troup 
předal a propůjčil naši vesnici ke koledování, vyrazil průvod plný 
krásných masek a kostýmů na koledování. U každého domu 
se průvod zastavil, muzika zahrála krásnou písničku a všichni 
tancovali.

Všude nás bohatě pohostili spoustou dobrého jídla a pití. Když 
průvod prošel celou vsí, přesunul se do sousední vsi Lhotky, kde 
bylo pokračování v koledě opět za doprovodu hudby, dobrého 
jídla a pití. Za to patří občanům Lhotky obrovský dík. Letošní 
masopust byl opět skvělý a už se těšíme na příští rok.

P.  Rubenvolf

ÚNOR U CHLUMÁČKŮ

V sobotu 15. 2. 2020 se v Loučeji uskutečnil již druhý masopust.

Měsíc únor byl pro nás časově zkrácený a to nejen počtem dní, ale i díky 
jarním prázdninám. Přesto jsme si období masopustu parádně užili. 

Byl to měsíc plný zvířátek, tvoření, zdobení, pečení i mlsání, ale hlavně 
byl završen masopustním průvodem a školkovým karnevalem. Před 
masopustním průvodem jsme si vyrobili různé hudební nástroje jako 
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je vozembouch a veselé bubínky, každý si vytvořil masku, upekli jsme koláče 
a v masopustní úterý jsme s bujarým zpěvem navštívili místní obyvatele a obdarovávali 
je koláčky. Z této akce se nám začíná stávat tradice a někteří lidé se zkušeností 
z minulého roku nás již očekávali.

Další den jsme završili masopustní období karnevalem. Děti měly parádní masky 
a kostýmy, takže se nám během chvilky objevili ve třídě piráti, kominíci, princezny, 
Spidermani, Karkulka, indián, vodník a další krásné postavy. Děti si zatancovaly, zahrály 
soutěže, zazpívaly a vše ukončily sladkou hostinou.

Všem tedy přejeme již klidné období masopustu a příště už budeme vítat jaro.

 

 

Zveme vás do sálu radnice Křemže na koncert skupiny 
 
 

 
v pátek 27. 3. 2020 od 19:00 hodin 

 
vstupné dobrovolné 

 

Hudební trio MiMoBa-nd je postaveno na barevném ženském 
vokálu. Ve svém repertoáru má písně autorské i převzaté. 
Spolupracuje s předními hudebními autory, např. Lubošem 
Hrdličkou (exNezmaři), Josefem Fojtou (Hradišťan) nebo 
Michalem Bydžovským (BiginBrothers). Jejich vystoupení 

nabízí skvělý hudební zážitek, díky propracovaným aranžím, 
hlasu protagonistky Moniky Vodičkové (např. exMinnesengři, 

exNezmaři), houslím Míši Hrabětové a klavíru Barbary 
Štrejnové.  Dohromady tvoří toto trio kompaktní hudební celek. 
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MC Křemílek - program na březen
Náměstí 7, Křemže, Mgr. Alena Nováková 603 586 747

mc.kremilek@centrum.cz www.kremilek ‑kremze.cz

 

Klub pro maminky s dětmi je otevřen
každé úterý od 9:00 do 11:00

a každý čtvrtek od 9:00 do 11:30. 
Přijďte si pohrát, zacvičit s písničkou, malovat a tvořit. Vstupné: 30,-Kč dospělý, děti zdarma.

PRVNÍ NÁVŠTĚVA ZDARMA!
www.kremilek-kremze.cz / MC Křemílek, Dům služeb, Náměstí 7, Křemže

Hernička pro nejmenší
každé úterý

Hernička pro nejmenší bude v MC Křemílek otevřena každé úterý dopoledne od 9:00 do 11:00. 
Herna je vhodná pro rodiče s nejmenšími dětmi. Přijďte si pohrát! Vstupné 30,-Kč za rodinu.
Každý čtvrtek se můžete těšit na cvičení s písničkou a na společné tvoření „Šikovné ručičky“.

Výtvarný program „Šikovné ručičky“ 
dopoledního klubu pro nejmenší

5. 3. 2020 čtvrtek
Barevné tulipány – na velikou čtvrtku pomocí obyčejné vidličky natiskáme krásné 

tulipány. Budeme pracovat s temperovými barvami, vezměte si zástěrku na malování.

12. 3. 2020 čtvrtek
Sněženky a bledule – z vatových tamponků, látky a filce 

vykouzlíme obrázek s prvními jarními kytičkami.

19. 3. 2020 čtvrtek
Odléváme ze sádry – naučíme se, jak jednoduché je zamíchat sádru a jak odlévat stopy lesních 
zvířátek. Odlejeme si pár formiček s jarními motivy na další tvoření, vezměte si zástěrku na malování.

26. 3. 2020 čtvrtek
Jarní kuřátka – ze žluté vlny vyrobíme bambulky, dolepíme očka a zobáčky a máme kuřátka.

Akce klubu
Výtvarná dílna

18. 3. 2020 středa
Výtvarný keramický večer - glazura

Pokračování výtvarného večera, pod vedením Zuzany Čerklové dokončíme své výrobky z keramické 
hlíny. Dílna je pouze pro účastníky prvního večera. Informace na 725 096 607 p. Čerklová. 

Dílna bude probíhat od 17:00 v keramické dílně ZŠ Křemže.

MC Křemílek, Dům služeb, Náměstí 7, Křemže, www.kremilek-kremze.cz
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V únoru jsme se veselili hned dvakrát, 
ve čtvrtek 20. února se konal Maškarní 
plesík v Křemílku pro nejmenší děti 
a v sobotu 22. února se v sále Radnice ve 
Křemži konal již tradiční VELKÝ DĚTSKÝ 
KARNEVAL.

Pro děti v nejrůznějších kostýmech 
a maskách byly připraveny zábavné 
soutěže, překážkové dráhy a úkoly. 
Nechyběl tanec ani mašinka, za splnění 
úkolu děti dostávaly sladké odměny. 
Velikou radost udělaly dětem balonky, 
které jim nafoukli rodiče v soutěži pro 
dospělé.

Únorové karnevalové veselí

Děkuji Lence Mazákové, která se skvěle ujala maškarního plesíku v Křemílku.

Karneval pořádali a připravili: Městys Křemže, MC Křemílek, Pionýr Křemže pod 
vedením Hanky Kudláčkové a skvělé občerstvení připravila Kristýna Nejedlá ‑ Vesnické 
zahrady. Děkuji všem pořadatelům za přípravu a organizaci karnevalu, všichni jsme si 
to skvěle užili!

Alena Nováková
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Mistrovství ČR dospělých – Plzeň / 31.1. - 2. 2. 2020
Medaile z prestižního turnaje v rukou 
křemežských badmintonistů!

Mistrovství republiky patří k těm 
nejprestižnějším turnajům, které mohou 
tuzemští badmintonisté hrát. Toto 
privilegium v minulosti patřilo hned 
několika hráčům a hráčkám našeho 
klubu. Nejúspěšnější křemežskou 
hráčkou je bezesporu Markéta 
Koudelková Mouritsen, která má ve své 
sbírce na dvacet titulů Mistryně republiky 
v singlech i párových disciplínách. Ale 
i další hráči místního klubu se mohli 
na tomto turnaji ukázat a prezentovat 
jak náš klub, tak i celý městys Křemže. 
V nedávné historii si na MČR zahráli 
např. Michal Koudelka, Petr Pirtyák, Zuzka 
Matoušková, Eva Sklářová, Petr Beran 
a Jindra Kukač. A právě na poslední dva 
jmenované nyní upřeme naši pozornost.

Mistrovství republiky předcházela týden 
před oblastní kvalifikace. Ta se letos 
odehrála v Českém Krumlově a naši 
nenechali nikoho na pochybách, že 
k republikové elitě rozhodně patří. Svým 
vítězstvím v kvalifikaci si zajistili start na 
MČR Jindra Kukač, Zuzka Matoušková 
a Petr Pirtyák. Další křemežský hráč, Petr 
Beran, se již kvalifikoval dostatečným 
počtem bodů v celostátním žebříčku, 
proto tuto kvalifikaci hrát nemusel. Na 
MČR z uvedených kvalifikantů jel nakonec 
pouze Jindra. Zuzka musela dát předost 
svým školním povinnostem a Petra do 
turnaje nepustilo zranění kolene.
Naši účastníci MČR tedy nakonec byli Petr 
Beran s Jindrou Kukačem.

MIX – soutěž smíšených párů

Do páteční ostré soutěže mixů naskočili 
oba mladíci s partnerkami z pražského 
Meteoru. Petr hrál s Kateřinou 
Hejdrychovou, Jindra s mladičkou Emou 
Staňkovou. Petrovi s Kateřinou se vedlo 
o něco lépe než Jindrovi s Emou. Přeci 
jen Petr s Katkou již společně něco 
nahráli, Jindra s Emou hráli spolu vůbec 
poprvé. Petr s Katkou prošli pátečním 
programem, když zvítězili v obou 
zápasech ve třetích setech a zajistili 
si sobotní čtvrtfinále. Zejména druhý 
zápas proti nasazené dvojici č. 5/8 Palán/

Němcová byl dramatický až do konce. 
Petr s Katkou ho dokázali vyhrát ve 
třetím setu 23:21! V pátečním programu 
se ještě uvedl druhý mix Jindra s Emou. 
A ač se oba snažili, co síly stačily, 
společná nesehranost se projevit musela 
a svůj první zápas vyhrát nedokázali. 
V sobotním programu pokračoval tedy 
jen Petr s Katkou. Zde již však čekal soupeř 
z těch velmi složitých. Extraligová dvojice 
Hubáček/Ausbergerová. Ti působili jako 
nasazená dvojice č. 3/4 a ta našim již 
stopku vystavila. Pro Petra s Katkou tak 
zbylo příjemné 5. místo.

SINGL – soutěž dvouher

V této části turnaje Petr pauzíroval a do 
hry šel pouze Jindra. Los mu pro první 
kolo přidělil celkem hratelného hráče, 
libereckého Mirko Šídu. V prvním setu 
se sice kluci tahali o každý bodík, ale 
nakonec byl šťastnější Jindra, když 
vyhrál těsně 21:19. Druhý set už byl 
celý v Jindrově režii a soupeře doslova 
rozmlátil v poměru 21:7. Postup do 
druhého kola a další soupeř již z kategorie 
složitých, extraligový hráč Lukáš Holub. 
Ten už Jindru dál nepustil. Škoda, ale 
umístění mezi 16kou nejlepších v ČR se 
určitě počítá.

DEBL – soutěž čtyřher

V předcházejících soutěžích se naši ještě 
medaile nedočkali, ale jejich nejlepší 
disciplína teprve čekala na svůj start. Do 
soutěže deblistů naši vlétli bez jakékoliv 
bázně. Působili v roli tzv. „černého koně“. 
Nenápadná dvojice hrající neuvěřitelně 
chytrý badminton – tak se o nich 
vyjádřili komentátoři přenosu, kteří 
komentovali sobotní program. Nutno říci, 
že v pátečních komentářích našim nikdo 
nevěnoval větší pozornost. Naši mezi tím 
procházeli turnajem jako zkušení mazáci. 
Na jejich raketách postupně ztroskotali 
domácí Kural/Pistulka, dále brněnská 
dvojice Dostál/Pokorný a postup do 
sobotního čtvrtfinále.
Zde se odehrálo největší překvapení 
celého turnaje. Na Beryho s Kukym čekala 
nasazená dvojice č. 2, extraligoví hráči 
pražského Meteoru Drančák/Hubáček. 
Jména, která v badmintonových kruzích 

budí velký respekt. Ten se na začátku 
zápasu projevil i u našich mladíků. Naši 
byli všude později a nedokázali najít 
protihru zkušenějším soupeřů. To vše 
se změnilo při otočce mezi sety. Naši 
změnili taktiku hry. Začali se soustředit 
na precizní obranu, naprosto svou hru 
zjednodušili a nechali soupeře tvořit 
a vymýšlet. Dokázali tak otupit do té doby 
drtivý útok soupeřů a sami se postupně 
dostávali do zápasu. Na našich klucích 
bylo vidět narůstající sebevědomí a na 
druhé straně totální ztráta sebedůvěry. 
Pražští hráči začali kupit chyby, a co 
prošlo na stranu křemežských, to se 
okamžitě vracelo na jejich polovinu kurtu. 
Připomínalo to situaci, když někdo hází 
míček o stěnu – pořád se vrací. S touto 
taktikou naši dokázali vyhrát druhý 
set v dramatické koncovce 23:21. Toto 
nahlodalo sebevědomí soupeřů natolik, 
že ve třetím setu už nebyli schopni našim 
konkurovat a Jindra s Peťou celý třetí 
set ovládli v poměru 21:15! A postup do 
odpoledního semifinále. Tohle vážně 
nečekal nikdo.
Do semifinále naši nastoupili s vědomím 
již získané medaile. Na MČR se totiž 
nehraje zápas o třetí místo, takže 
minimálně bronz byl zajištěn.
Do semifinále pronikla další extraligová 
dvojice Holub/Hubáček, hrající v barvách 
TJ Montas Hradec Králové. Soupeři se 
zdáli hratelní, ale nebylo radno nikoho 
podceňovat. To se jistě našim nestalo, 
ale celý tento zápas neustáli psychicky. 
Vidina blízkého finále našim svazovala 
ruce i nohy, zejména Jindra tento tlak 
hlavně ze začátku zápasu neustál. Kluci 
věděli, že šance na úspěch je veliká 
a snažili se, co mohli, jen ta přemíra 
snahy byla likvidační. V prvním setu 
prohra 14:21. Do druhého setu se snažili 
naskočit jinak. Zlepšení bylo znatelné, 
ale pořád to nestačilo. Všechno z našich 
spadlo až v polovině druhého setu. Opět 
začali praktikovat svou hru, založenou 
na precizní obraně a drtivém útoku 
a body začaly naskakovat. Bohužel příliš 
pozdě. V druhém setu naši prohráli 18:21 
a zklamaní a se slzami v očích přebírali 
„jen“ bronzové medaile za třetí místo.

Kdyby někdo našim klukům před 
turnajem řekl, že skončí třetí, asi by to 

SPORT
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brali všema deseti. V tomto případě to ale 
mrzí hodně. Finále bylo nadosah.

My však celý turnaj hodnotíme 
jako fantastický úspěch. Petrovo 
5. místo v mixu, Jindrovo postup mezi 
16 nejlepších v singlech a bronzová 
medaile ze soutěže deblistů je skvělým 
počinem. Opět jsme si ověřili, že 
badmintonisté z tak malého klubu, jakým 
TJ Sokol Křemže je, mohou v pohodě 
konkurovat velikánům jak z hlavního 
města, tak i dalších částí ČR.

Tímto se také obracíme na širokou 
veřejnost Křemže a okolí. Pokud máte 
v rodině malého sportovce, který by se 
rád věnoval sportovní činnosti a jednou 
to dotáhl třeba na dnes zmíněné 
Mistrovství republiky, nebo ještě 
mnohem dál, přijďte mezi nás. Přijďte se 

Máme před sebou už jen pár posledních dnů zimní přípravy, 
za sebou nespočetné množství turnajů od minipřípravky až 
po žáky. Své turné v Českém Krumlově ukončila posledním 
turnajem mladší přípravka, která po celozimním snažení 
obsadila 4. místo z osmi týmů. S poslední únorovou sobotou 
ukončí své tažení v Českém Krumlově také starší přípravka, 
která, pokud zabere, má šanci získat i nějaký ten cenný kov. První 
březnová neděle naopak patří benjamínkům, kteří zahájili svoji 
fotbalovou kariéru v zimní přípravě taktéž v Českém Krumlově, 
a již po dva víkendové dny zde prožívali své první zápasové 
chvilky. Žáci rozehráli na Složišti v Českých Budějovicích jeden 
ze dvou turnajů o konečné umístění ve Wolf lize. Žáci roč. 2007 
porovnali své fotbalové dovednosti s týmy Loko ČB, Rudolfov 
a Hradiště a ze všech tří utkání vyšli zaslouženě vítězně. Na tyto 
pěkné výsledky se nepodařilo navázat žákům roč. 2008, kteří 
o den později podlehli Prachaticím a J. Hradci, porazili však 
Veselí nad Lužnicí. V polovině března ukončí žáci zimní Wolf ligu 
posledními dvěma turnaji.

V únoru potřikrát vedly naše cesty na turnaje do Milevska, 
kam jsme přihlásili žáky a mladší i starší přípravku. Krásná 
prostorná hala s tribunami a tradičním bufítkem vždy zaručuje 
příjemnou turnajovou atmosféru s účastí kvalitních týmů. Zpět 
do Křemže putovaly dvě bramborové medaile, mladší přípravka 
pak obsadila 6. místo, o kterém rozhodl až náš nepovedený 
penaltový rozstřel.

Letošní mírná zima přála tréninkům žáků, kteří mohli, až na dvě 
výjimky, využívat osvětlené fotbalové hřiště. Mladší a menší tak 
měli v tělocvičně více prostoru pro svoji tréninkovou jednotku.
Nejen výchova mladých sportovců je naším cílem. Abychom 
mohli dětem nabídnout vyhovující podmínky pro jejich rozvoj, 
snažíme se využívat mnohé dotační programy na vybavení 
a údržbu hřiště, pomůcky aj., a některé z nich pravidelně 
úspěšně získáváme. Již podvakrát jsme žádali o dotaci na nové 
hřiště, bohužel zatím neúspěšně. Jsme si ale vědomi toho, že 
to může být běh na dlouhou trať, ale každý byť neúspěch je 

Fotbal

Tréninkové vytížení tělocvičny při nepřízni počasí

pro nás impulsem k dalším krokům vedoucím k úspěchu. Snad 
jednou doběhneme zdárně do cíle…

Za veškerou touto činností (trénování, hospodaření, 
administrativa, komunikace) stojí mnoho úsilí, nic není samo 
sebou. Náš tým dospělých věnuje dětem část svého volného 
času a největším zadostiučiněním je pro ně to, že děti přijdou 
na fotbal rády.
Poděkování také patří všem, kteří se podíleli na přípravě 
a organizaci tradičního fotbalového plesu, který se opět moc 
vydařil.
Těsně před uzávěrkou se mi ještě podařilo zdokumentovat, 
jak se naši muži pustili do „spravování“ hřiště, kdy v největším 
„ďolíku“, kde se při hře téměř ztrácel míč i někteří hráči, strhli 
drn, bude následovat vrstva země s pískem, navrácení drnů zpět 
a uválcování. Tímto způsobem se pokusíme alespoň částečně 
vyspravit zdraví nebezpečná místa.
Brzy již začne jarní část sezóny a proto bych vás ráda pozvala 
na první domácí utkání, které sehrají starší a mladší žáci v neděli 
29. 3. od 10:00 a 11:45 na hřišti v Holubově.

podívat na naše tréninky jak 
těch nejmladších, či starších, 
popř. dospělých hráčů. 
Poznejte náročnost tohoto 
jedinečného sportu, který 
vede děti již od útlého dětství 
ke vzájemnému respektu, 
správným způsobem krotí 
jejich temperament a přináší 
radost z úspěchu či dobře 
odvedené práce na turnajích 
a tréninku. Zapomeňte na 
plážové či zahradní „pinkání“ 
s plastovým míčkem a pojďte 
se přesvědčit o tom, že badminton 
je nejrychlejším raketovým sportem 
světa. Vždyť nejrychlejší rány, které 
badmintonová raketa umí na druhou 
stranu kurtu vyslat, se pohybují kolem 
500 km v hodině! A to už je pořádný fofr!

Nejjednodušeji nás můžete najít 

v tělocvičně ZŠ Křemže, 
také na našich webových stránkách 

www.badmintonkremze.cz, 
popř. nás můžete vidět na 

FB či Instagramu.
Přejeme všem příjemný konec 
zimy a pohodový začátek jara!

Za TJ Sokol Křemže
Petr Pirtyák
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... už se to rýsuje

Český Krumlov - mladší přípravka

Milevsko - žáci

Začátek realizace terénních úprav

Složiště - žáci

Milevsko - mladší přípravka

Již se opět těšíme na naše fanoušky.

– BV –
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Tajenka z minulého čísla: Na hromnice metelice všechny cesty zametá.
Výherci tajenky z minulého čísla: M. Milisová, J. Tancer, R. Kučerová.
Ceny jsou k vyzvednutí na sekretariátu Městyse Křemže. Další správné vyluštění zasílejte na email tajemnik@kremze.cz.
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Ortopedická ordinace 
MUDr. Petr Sejk

Poliklinika Český Krumlov

Tel: 380 711 289, 606 334 175
Přijatelné objednací lhůty.

Doporučení od obvodního lékaře není nutné.

Zemědělské družstvo Podkleťan Křemže

 nabízí poctivé české obědy 
za 67 Kč

 
Obědy můžete odebírat pravidelně každý den, nebo pouze 

dny, které Vám vyhovují. Vše záleží na Vašem přání. 
Kontakt: 

Vedoucí kuchyně Helena Koubová 
380 742 037  / mail: kremzezd@sendme.cz

INZERCE

POCTIVÉ ŘEMESLO BEZ KOMPROMISŮ
Rojšín 25,   Křemže,  382 03 

Provádíme práce:
Kovářské   opravy a ostření hospodářského nářadí, 

restaurování starých původních kovářských 
prací, výroba ozdobných vrat, mříží, plotů, 
zábradlí, kovaného nábytku, různých 
kovaných prvků a doplňků dle přání...

Zámečnické  výroba rámů a zámečnických konstrukcí dle 
přání, vrata klasická i pojezdová na míru, apod…

Kontakt : 
tel.: 607 851 752

e‑mail:  pa.vokal@email.cz
 web: www.kovarstvivokalweb.cz 

ZAHRADY OUPIC
Kompletní realizace zahrad 
a mnoho dalších činností 
v zahradnických pracích
 (kvalita a dobrá cena).  

Tel. č.: 604 231 577

ww.zahradyoupic.cz

PŘIPOJENÍ K INTERNETU

Od             měsíčně

Žádné datové limity

Instalace do 48 hodin

Žádné smluvní závazky

Nejmodernější technologie

Skvělá odezva při online hraní

Vhodné i pro velké firmy

HD TELEVIZE

Funguje na TV, PC, tabletu i mobilu

Sledování pořadů až 7 dní zpětně 

Výběr z více než 100 kanálů

PANELOVÉ DOMY:

INSTALACE ZDARMA

další informace na

WWW.AAGNETH.CZ

nebo na tel.

389 60 20 50

RODINNÉ DOMY:

ANTÉNA ZDARMA

NOVÉ TARIFY
až 100 Mbit/s

150,-
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Eva Samková vyzkoušela lipenské sjezdovky

Olympijská vítězka a mistryně světa ve snowboardcrossu Eva 
Samková vyzkoušela v únoru šumavské sjezdovky Skiareálu Lipno. 
A to společně s účastníky snowboardcrossového kempu, který 
odstartoval tuto neděli a potrvá do soboty. Snowboardcrossový 
kemp se v zimě koná už počtvrté, obdobnou variantu má také v 
létě. Je jak pro začínající, tak i pro pokročilé snowboardcrossaře 
nebo snowboardisty. “Děti jsou velmi roztomilé. Jsou malé i 
velké. O to je to zajímavější. Jsou mezi nimi i známé tváře a chtějí 
být pořád na kopci“ podotkla Samková. O účastníky kempu se 
starají zkušení instruktoři i trenéři olympijské vítězky. Ta sama 
věří, že mezi nimi se najde její budoucí následovník. Skiareál 
Lipno tyto aktivity podporuje. Děti kromě sjezdovek mohou 
využívat i dalšího zázemí, například lipenského Aquaworldu.
 
Odkaz na fotky
https://photos.app.goo.gl/JoJWH14YbzHJmu2S6

Stezka korunami stromů - Alpám blíž

Letošní velmi slunečná zima přeje výhledům ze Stezky korunami 
stromů Lipno. Za dobré viditelnosti, která je v letošní zimní 
sezóně téměř na denním pořádku, uzříte z vyhlídkové věže ve 
výšce 40 metrů vrcholky nejen Šumavy či Novohradských hor, 
ale také Alp. Pohled je to doslova pro Bohy. Posuďte sami.
Odkaz na fotky
https://photos.app.goo.gl/FccjwjwRN5XMK3m59

Akce ve Skiareálu Lipno v březnu

Sledujte web Skiareálu Lipno www.lipno.info kvůli možným 
změnám konání akcí. V plánu máme následující akce:

29. 2.   Karneval s lišákem Foxem
7. ‑ 8. 3.  Lipenský mistr (Lipno Masters)
7. 3.    14:00 ‑ Narozeniny lišáka Foxe
Odkaz na fotky:
https://photos.app.goo.gl/iAZMxVw7LMzHzQ948

Nabídka práce
Společnost LIPENSKO s.r.o. hledá pracovníka na hlavní 
pracovní poměr na následující pozici:

Pracovník Infocentra Lipno nad Vltavou
Chcete pracovat v top turistické oblasti v České republice? 
Chcete být součástí týmu, který usnadňuje turistům pobyt na Lipně? 
Nebaví vás sedět pouze u počítače, ale rádi komunikujete s lidmi? 
Pak je toto místo právě to nejvhodnější pro vás!

Náplň práce:
‑ komunikace s klienty slovem i písmem
‑ prodej suvenýrů
‑ směnárenská činnost
Požadujeme:
‑ úplné střední odborné vzdělání s maturitou,
‑ komunikativní znalost buď AJ nebo NJ 
‑ spolehlivost
‑ samostatnost

Nabízíme:
‑ 5 týdnů dovolené
‑ zajímavou práci v příjemném prostředí
‑ zaměstnanecké benefity – zdarma lyžování, bazén,   
 půjčení lyží nebo plavidel…
‑ dotované ubytování
‑ stravenky
‑ slevy na nákup v prodejně INTERSPORT Lipno
‑ možnost využití sportovního vybavení jednotlivých   
 půjčoven
‑ skipas pro vlastní použití zdarma
‑ práce na hlavní pracovní poměr 

Zaujala Vás tato nabídka? 
Pošlete životopis na prace@lipnoservis.cz . 

Více informací na telefonu 731 410 611.


